
23. schůze výboru SKS dne 17.12. 2019 v zasedací místnosti SKS  
  
Přítomni: Němcová, Kasal, Tomek,  Švejdová, Němec, Roubal, Volmanová, 
Řivnáčová, Urban 
 Omluveni: Kodys, Hulák, Škoch, Koutská  
Schůzi řídila: L. Němcová  
Modlitba a duchovní slovo: P. Urban  
  
  
1. Kontrola úkolů z minulé schůze 
- J. Švejdová vyhotovila a doplnila seznamy členů SKS z Prahy, je třeba vytvořit 
elektronický seznam pro hromadnou korespondenci, úkol trvá. 
 - Klub na Praze 11 uspořádal besedu s Mgr. P. Urbanem v KMC dne 9.12. na téma 
Vánoční zamyšlení, účast 11 osob. 
.-  L. Němcová zkontaktovala přes P. Ing.Fialu em. biskupa Ing. F. Radkovského, 
kterému chceme předat památnou medaili.  
Beseda se uskuteční v rámci rozšířeného zasedání výboru SKS dne 21.1. 2020 od 
13.30 hod. Místnost zajistí J. Hulák, záznam setkání zařídí J.Hulák a Ing. J. Kasal. 
Program a pozvání Klubů připraví předsedkyně. 
D. Koutská přinese medaili, kterou má u sebe, nechá ji v mistnosti SKS. 
- Doposud se nepodařilo dohodnout rubriku SKS v Novém Hlasu, jak bylo slíbeno 
předsedou KDU-ČSL.  
zjistí Ing. Kasal.  
- Úkol revize majetku v místnosti SKS trvá do konce roku 2019 (Němcová, 
Volmanová). 
2. Konference 
V období mezi schůzemi se konaly 3 konference. Předsedkyně obesla všechny členy 
pražské pobočky a okolí, kteří měli e-mail. K obsahu konferencí se otevřela diskuse. 
-  Setkání k výročí úmrtí Ing. J. Luxe dne 25.11. 2019 na Charitasu, organizovala 
KDU-ČSL Zprávu podal J. Kasal, hlavní organizátor. Účast byla výborná, včetně 
účasti členů SKS. 
- Konference EAPN dne 27.11.2019 k sociálnímu vyloučení v Evropském domě v 
Praze, vystupující z ČR a EU EAPN byli na vysoké úrovni; zajištěna účast našich 
členů z poboček, především z Brandýska. 
- Rada seniorů pořádala 27.11. v hotelu Olšanka mezinárodní konferenci 
k Participaci seniorů na veřejném životě. Obdrželi jsme od Krajské rady seniorů 
několik pozvánek - účast 6 osob z SKS. 
3. Konání prezidia a EXCO ESU v Praze počátkem března 2020. 
L. Němcová informovala o objednávce noclehů, kterou zaslala An Hermans hotelu 
Krystal. V současné době se řeší program, vedení ESU nemá zájem o exkurzi, 
kterou výbor SKS navrhuje. 
4. Založení klubu SKS na Zlínsku. 
J. Hulák telefonicky informuje, že byl v listopadu založen Klub SKS na Zlínsku, 
předsedkyní byla zvolebna K. Vrlová. Další podrobnosti v lednu. Je třeba je uveřejnit 
na našich web. stránkách. 
5. Seminář k sociálnímu učení církve dne 9.12. v Arcibiskupském paláci v Praze 
Celodenní akce měla několik částí, a to teoretickou, vystoupení studentského sboru a 
orchestru z Arcibiskupského gymnazia, oběd a prohlídku paláce. Iniciatory byli P. dr. 
Balík a doc. L. Němcová, kteří společně akci připravili. Informaci o průběhu podala 
předsedkyně LN. 



Seminář měl vynikající průběh, s dobrou návštěvností kolem 100 osob. Předsedkyně 
poděkovala revizní komisi SKS a M. Tomkové za službu u zápisu.. Archy účastníků 
budou uloženy. Zúčastnili se i zástupci EAPN, RSČR, Potravinové banky, Charity, 
Diakonie a další věřící i nevěřící účastníci, kteří se o akci dozvěděli z medií. 
Předsedkyně informnovala všechny naše členy s e-mailem a akce byla i na našich 
web. stránkách, dále v Proglasu, Arcibiskupském zpravodaji, 2x v KT, na zájezdu 
Klubu v Praze 11 aj. 
Vystoupení mladých bylo radostným uměleckým zážitkem.  
K. Tomek proplatil cestu vystupujícímu. 
Je třeba zvážit tzv. follow up - zpracovat usnesení ze semináře, především 
stanovisko SKS k paliativní péči a k hospicovému hnutí, poděkovat vystupujícím, 
Arcibiskupskému gymnaziu za spolupráci, zkontaktovat farnost sv. Tomáše a další - 
zodpovídá L. Němcová. 
6. Příprava volební schůze SKS v březnu 2020. 
- J. Hulák prověří datum konání schůze. 
- Všichni jsou vyzváni k tomu, aby si pročetli stanovy SKS na web. stránkách SKS a 
napsali připomínky předsedkyni či J. Hulákovi k ev. změnám do 7.1. ESU zatím 
stanovy nemění, pouze klíč k volbě delegátů, obdobně jako v EP. 
- Novou verzi stanov připraví skupina Kasal, Hulák, Němcová ev. další a předá ji k 
diskusi Klubům. 
- Bude třeba se zamyslet nad složením nového výboru SKS již na základě nově 
navržených stanov, rozdělit zodpovědnost za jednotlivé oblasti činností. Je nad síly 
předsedkyně, aby ještě vykonávala administrativní činnost. Vše vykonáváme 
bezplatně. 
7. Různé 
- I. Řivnáčová informuje, že se dne 7.12. uskutečnil zájezd do Budyšína s finančním 
přispěním SKS a Městské části. 
- Ing. Kasal upozorňuje, že je třeba včas  požádat o finanční prostředky na r. 2020 u 
městských částí. 
- Dr. Roubal  vlastní šanony, které se týkají založení SKS a Ligy akademické. 
Předsedkyně  bude informovat archiváře KDU-ČSL a projedná s ním uložení 
materiálů v Archivu K. Tomek dává k dispozici auto a pomůže s převezením 
materiálů. U základních dokumentů je třeba pořídit kopie. Termín - po novém roce 
2020. 
- V. Němec informoval o situaci v oblasti životního prostředí. J. Kasal  navrhuje, aby 
sepsal koncentrovanou zprávu, kterou bychom mohli ev. použít.  
- Na příští schůzi je třeba připravit finanční pořadavky klubů na činnost v r. 2020. 
Dále projednáme akce, které budou společné pro všechny členy SKS (excercicie, 
Bratislava, poutě, s PTP, pouť do Poříčí) a pod. 
- Veškeré finanční doklady pro konečné vyúčtování za r. 2019 je nutno předat K. 
Tomkovi do 7.1.2020. 
      - Dr. Decker st. poslal K. Tomkovi a L. Němcové program přednášek pro Klub na 
Jižním Městě v KMC na              celý rok 2020.  
      - Je třeba dokončit informace na webu SKS za r. 2019. 
- Ing. Muller poslal pozvánku na pouť do Poříčí nad Sázavou k hrobu dr. F. Noska, 
umístíme na webu. 
      
  
Konání příští schůze: 7. ledna 2020 od 11 hod. 
zapsala: Lidmila Němcová 


